
Prezydent Miasta Kalisza
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Krystian Kinastowski

WF.003.1.2023                                                                             Kalisz, dnia 3 sierpnia 2023 r.

Pan 

Marcin Małecki

Radny Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny, 

odpowiadając na Pana kolejną interpelację dotyczącą likwidacji kasy w budynku 
ratusza, wyjaśniam, że obsługa kasowa jest zapewniona w Biurze Obsługi Interesantów 
przy ul. Kościuszki 1a oraz w nowej siedzibie Wydziału Geodezji i Kartografii w budynku 
przy ul. Jasnej. 

Powodem zamknięcia kasy w budynku ratusza było niewielkie zainteresowanie 
mieszkańców dokonywaniem wpłat. Znikoma liczba obsługiwanych interesantów w ratuszu 
powodowała nieefektywne wykorzystanie czasu pracy pracownika. Nowe rozwiązanie, 
w mojej ocenie i ocenie kierownictwa pionu finansowego, jest bardziej racjonalne 
i ekonomicznie uzasadnione. 

Likwidacja kasy w budynku ratusza nie jest sytuacją szczególną. W wielu urzędach 
miejskich w kraju nie prowadzi się obsługi kasowej, przykładem są Sieradz, Kielce 
czy Bydgoszcz. A także Starostwo Powiatowe w Kaliszu oraz Urząd Skarbowy w Kaliszu.

Nie podzielam opinii, że dostęp do budynku ratusza jest łatwiejszy niż do budynku 
Urzędu przy ul. Kościuszki 1a. Oba budynki znajdują się w podobnej odległości 
od przystanków komunikacji miejskiej, a możliwość zaparkowania pojazdu jest lepsza przy 
ul. Kościuszki.

Biorąc pod uwagę powyższe argumenty nie przewiduję ponownego otwarcia kasy 
w budynku ratusza.

Z poważaniem 

                                                                    



Dzień dobry. 
W odpowiedzi na moja interpelacje w sprawie kasy w budynku ratusza.
Moja interpelacja wynika właśnie  z sygnałów od mieszkańców, którym zamknięcie kasy w 
głównym budynku i utrudnione parkowanie na ul Kościuszki, wyraźnie utrudnia dokonywanie 
opłat. Kasy dla mieszkańców powinny znajdować się w przynajmniej w dwóch budynkach 
użytkowanych przez Urząd Miasta.

Z poważaniem
Marcin Małecki



Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

WF.003.1.2023 Kalisz, 11 lipca 2023 roku
D2023.07.00320

Pan 

Marcin Małecki

Radny

Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na Pana interpelację ws. likwidacji kasy w budynku ratusza 

wyjaśniam, że podstawowym powodem jej zamknięcia od 24 kwietnia 2023 roku była 

niewielka liczba wpłat dokonywanych przez mieszkańców. Obecnie obsługę kasową 

w Urzędzie Miasta Kalisza prowadzą trzy kasy w Biurze Obsługi Interesantów przy 

ul. Kościuszki 1a. Ponadto w Wydziale Geodezji i Kartografii przy ul. Jasnej 2 można 

dokonywać wpłat za pomocą kart płatniczych.

Nie otrzymaliśmy sygnałów, ze zamknięcie kasy w ratuszu powoduje szczególne 

niedogodności dla mieszkańców. Będziemy analizować sytuację związaną z obsługą 

kasową w Urzędzie Miasta Kalisza i – w razie konieczności – dokonywać zmian w jej 

funkcjonowaniu.

Pracownikowi, który dotychczas wykonywał obsługę kasową w rauszu zostały 

przydzielone inne zadania, również związane z pracą Wydziału Finansowego.

                                                                                              

                                         

                                                                                Łączę wyrazy szacunku

                                                                                                                                          

                                                                                                                                                



Kalisz, 26.06.2023 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie zlikwidowanej kasy w 
budynku ratusza. 
 
Na prośbę mieszkańców, proszę o przywrócenie kasy w budynku  ratusza. Uważam, że w 
głównym budynku ratusza powinna być kasa dla mieszkańców. Tym bardziej, że zamiennie, 
nie powstała kasa w nowym budynku przy ul. Wolności, a zaparkowanie auta przy ulicy 
Kościuszki, czy też dotarcie tam pieszo, bądź komunikacją miejską jest wysoce uciążliwe.  
Utrudnianie dotarcia, zwłaszcza dla  starszych mieszkańców, którzy chcą dokonać wpłat na 
rzecz miasta, uważam za wysoce nierozsądne i nieprzemyślane. Tym bardziej, że mamy trzy 
budynki w których obsługiwani są mieszkańcy Kalisza, a tylko w jednym pozostała  kasa, 
gdzie mogą dokonać opłat. 
 
 
 

 

                                                                                                     

                                                                                                    Z wyrazami szacunku 

Marcin Małecki  

Radny Rady Miasta Kalisza 


